

Protokoll Rrk-möte 28 juni 2018

Efter en logistisk berg-och-dalbana med dubbelt bortglömda nycklar kunde Silke förtjänstfullt upplåta sin altan till mötet. Närvarande var Ola Bäckman, Silke Klick, Johan Svedholm, Magnus Rahm och Elis Ölfvingsson. Johan valdes till mötets ordförande och Magnus till sekreterare.

- 1. FiG 2016.** För 2016-rapporten är så gott som alla texter klara. Magnus har skickat en behandlad artgenomgång till Pär för redigering. Följande saknas alltjämt:
 - Ett par specialartiklar (albatross, skedstork, kaspisk buskskvätta och sibirisk järnparv) som Johan och Magnus ålades att ordna snarast.
 - Bilder. Ola skickar ut förfrågningar.
 - Fenologitexter. Här avvaktar vi Pärs första omgång redigering.
- 2. FiG 2017.** Båda korrundorna har genomförts framgångsrikt och arbetet kan nu fokuseras på de återstående smådelarna, som respektive ledamot lättast håller reda på i Google-dokumentet.
- 3. Underkända fynd.** Det påpekades att det ofta kan vara lämpligt att behålla underkända fynd synliga fast med frågetecken. Detta är tekniskt lite knepigt i Artportalen, men bör göras i särskilda fall.
- 4. Graellsii-trutar.** Det ligger en hög med äldre godkända *graellsii*-trutar i Artportalen. Dessa bör snarare publiceras som ljusmantlade silltrutar. Trutansvarig Elis undersöker.
- 5. Fyndhistorik.** Vi saknar ännu en komplett databas med fyndstatistik. Hemsidan vore en utmärkt plats för en sådan, men det är viktigt att ledamöterna inte belastas med ytterligare arbetsmoment i att sammanställa en sådan. Magnus ålades att undersöka möjligheter att i så hög grad som möjligt automatisera sammanställning av sådan historik.
- 6. Raritetsblanketter.** Ett tiotal blanketter behandlades.